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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr XIV 

ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 
wraz z Komisją Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

Posiedzenie w dniu 27 listopada 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2020 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:00 tego samego 

dnia.  Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego Jacek Urbański oraz Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury 

Sportu i Zdrowia – Ludmiła Lisowska. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Skarbnik Gminy Prudnik Jadwiga Zielińska, Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy 

Anna Tomczyk. 
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2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2021 rok, przedstawienie pisemnych 

wniosków Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Przewodniczący Jacek Urbański  zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do 

przedłożonego projektu budżetu? 

Radna Zofia Zeprzełka – Krzemień oznajmiła, że budżet wydaje jej się bardzo 

zrównoważony. Poruszyła temat kwot przeznaczonych na sprawy związane z oświatą m. in. 

działalność świetlic, dowóz dzieci do szkół. Radna zapytała czy pieniądze te przeznaczone 

zostaną na inne cele jeśli stan pandemii w dalszym ciągu będzie się utrzymywał?  W dalszej 

wypowiedzi radna poruszyła temat prac inwestycyjnych na cmentarzu. Wyraziła zdanie, że 

kwota 15 000 zł przeznaczona na ten cel jest niezwykle mała. Radna wyraziła radość ze 

względu na ujęcie w budżecie prac związanych z modernizacją stadionu przy ulicy 

Kolejowej. Zofia Zeprzałka – Krzemień poruszyła również temat remontów dróg. Wyraziła 

zdanie, że cenne jest również planowanie doposażania świetlic wiejskich. Radna poruszyła 

kwestię związaną z przeciwdziałaniem alkoholizmowi oraz narkomani. Stwierdziła, że jej 

zdaniem w budżecie zauważa się bardzo duże dysproporcje w tych tematach. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że z budżetu niestety trzeba było wykreślić wiele 

potrzebnych do wykonania zadań. Zostały inwestycje, które muszą być ujęte w wieloleciu 

oraz które są dofinansowywane ze źródeł zewnętrznych. Jeżeli chodzi o cmentarz Burmistrz 

oznajmił, że zdaje sobie sprawę z tego, że kwota nie jest powalająca, jednak cięcia były 

konieczne, żeby budżet mógł się zbilansować. Ze względu na pandemię wpływy do budżetu 

były mniejsze niż  przypuszczano. Burmistrz dodał, że w miarę pojawiania się środków  

w ciągu roku pewne zadania będą wracały do realizacji. Odnośnie dysproporcji  

w przeciwdziałaniu narkomani i alkoholizmowi Burmistrz wyjaśnił jak działa 

gospodarowanie środkami  z wpływów z  koncesji na sprzedaż alkoholu. Wyjaśnił również 

skąd wynika kwota przeszło 200 000 zł na działania związane z przeciwdziałaniem alkoholu. 

Oznajmił, że kwota ta przeznaczona jest w znacznym stopniu na planowany remont budynku 

przy ulicy Tkackiej, który docelowo ma zostać świetlicą środowiskowa z prawdziwego 

znaczenia.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają 

jakieś wnioski formalne do projektu budżetu? 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków formalnych. 

Projekt budżetu został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2021 rok, przedstawienie pisemnych wniosków 

Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański poprosił o reasumpcję głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Komisję Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XXXIII Sesji Rady Miejskiej: 

a) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 

2020 rok (druk nr 594) 

Projekt uchwały druk nr 594 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zapytał skąd wynika tak duża dopłata do osób, 

które korzystają z opieki społecznej?  

Skarbnik Jadwiga Zielińska wyjaśnił, że kwota ta wynika z niedoszacowania kwoty już na 

początku ubiegłego roku. Trzeba mieć na uwadze to, że budżet w poprzednim roku też na 

początku był okrojony, a w pierwszej kolejności pieniądze musiały zostać przywrócone do 

oświaty na wynagrodzenia i dopiero teraz w ostatecznym rozliczeniu gmina przekazała kwotę 

przeznaczoną na opiekę społeczną.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 594 został podany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 

2020 rok (druk nr 594) kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 595) 

Projekt uchwały druk nr 595 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.    

Projekt uchwały druk nr 595 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 595) 

kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

c) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020 - 2023 (druk nr 596) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.    

Projekt uchwały druk nr 595 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020 - 2023 (druk nr 596). Kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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d) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową (druk nr 

597) 
Projekt uchwały druk nr 597 omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna 

Tomczyk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Wobec powyższego projekt uchwały druk nr 597 został podany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową (druk nr 597)  

kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu użytkowego (druk nr 598) 

Projekt uchwały druk nr 598 omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna 

Tomczyk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Wobec powyższego projekt uchwały druk nr 598 został podany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu użytkowego (druk nr 598) kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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f) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Prudnik 

(druk nr 599) 

Projekt uchwały druk nr 599 omówił Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak. 

Zgodnie z art. 17 ust. 1 pkt 15 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej do zadań 

własnych o charakterze obowiązkowym gminy należy sprawienie pogrzebu, w tym osobom 

bezdomnym. 

Zgodnie z art. 44   ustawy z dnia 12 marca 2004  r.  o pomocy społecznej  sprawienie 

pogrzebu odbywa się w sposób ustalony przez gminę, zgodnie z wyznaniem zmarłego. 

Wprowadzenie  uchwały dokonywane jest z uwagi na brak takiego uregulowania w gminie 

Prudnik. 

Wobec powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał na jakich zasadach wybierana będzie firma, która 

będzie sprawować pogrzeb. Czy będzie ogłaszany przetarg na wykonywanie tego tupu usług 

przez jakiś okres czasu, czy wybór za każdym razem będzie indywidualny? Kto będzie 

dokonywać tego wyboru? 

Burmistrz odpowiedział, że na tą chwilę uchwała nie musi precyzować zasad wyłaniania  

firmy, której zlecany będzie pochówek. Dodał, że będzie to kwestia wysłania zapytania 

ofertowego na podstawie którego wybór będzie dokonywany.  

Radni podnieśli również rozmowę dotycząca możliwości zapisu w uchwale o zamontowaniu 

ramy formującej grób. Radni w dyskusji uznali, że zapis dotyczący uformowania grobu jest 

wystarczające, a ewentualne zmiany mogą zostać dokonane w późniejszym czasie. 

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały druk nr 599 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Prudnik 

(druk nr 599) kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

g) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury (druk nr 600) 

Projekt uchwały druk nr 600 omówił Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak. 

Oznajmił, że projekt uchwały przedkładany jest w związku ze zmianą adresu Domu Kultury 

w Łące Prudnickiej. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 600 został podany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury (druk nr 600) kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

h) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie kosztów związanych z 

ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik 

(druk nr 601) 

Projekt uchwały druk nr 601 omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

Oznajmił, że projekt uchwały zawiera zmianę dotyczącą terminu rozliczenia wniosków 

zakwalifikowanych do dofinansowania na przyłącz do miejskiej sieci ciepłowniczej 

budynków mieszkalnych jednorodzinnych i wielorodzinnych, tj. zapis § 5 ust 2 określający 

termin rozliczenia w/w wniosków na rok następny po wykonaniu inwestycji zostaje usunięty., 

pozostaje zapis, iż wnioski niezrealizowane w danym roku wygasają z dniem 31 grudnia i nie 

będą stanowić podstawy udzielenia dotacji na rok następny. 

Powyższa zmiana wynika z faktu przystąpienia Gminy Prudnik do projektu realizowanego  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-

2020, Osi priorytetowej V Ochrona środowiska , dziedzictwa kulturowego i naturalnego, 

działanie 5.5 Ochrona powietrza realizowana przez rząd Marszałkowski Województwa 

Opolskiego  

i konieczności odpowiedniego rozliczenia budżetu na rok 2020 na zadanie pn.: „Dotacje na 

dofinansowanie kosztów związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji 

zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik”. 

W zależności od terminu uruchomienia programu przez Urząd marszałkowski występują 

następujące możliwości uruchomienia programu: 

- na początku roku – środki na ten cel będą stanowiły środki własne gminy, 

- po I półroczu (III, IV kwartał) -  w przypadku przesunięcia terminu realizacji programu 

marszałkowskiego alternatywnie może być uruchomiony program udzielania dotacji celowej 

ze środków budżetu Gminy -  tak jak dotychczas.     

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 601 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie kosztów związanych z 
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ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik 

(druk nr 601) kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łąka Prudnicka 

na lata 2021-2026 (druk nr 602) 

Projekt uchwały druk nr 602 omówił Burmistrz. 

W związku z ogłoszonym przez Zarząd Województwa Opolskiego naborem projektów na 

operację typu „budowa lub modernizacja dróg lokalnych” objętego Programem Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020, Gmina Prudnik uwzględniając zapisy w/w konkursu planuje 

złożenie projektu dotyczącego budowy ul. Nowej w Łące Prudnickiej, komunikującej 

wielofunkcyjne centrum (przedszkole, wiejski dom kultury, OSP) z drogą powiatową. 

Jednym z załączników wniosku o dofinansowanie jest kopia dokumentu strategicznego, 

dotyczącego obszaru, na którym jest planowana realizacja operacji, określającego strategię 

rozwoju oraz obszary lub cele lokalnej polityki rozwoju. W/w wymagania spełnia dokument 

pn. „Plan Odnowy Miejscowości Łąka Prudnicka na lata 2021-2026”, stanowiący załącznik 

do niniejszej uchwały, a który został zatwierdzony Uchwałą Zebrania Wiejskiego.    

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 602 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łąka Prudnicka na 

lata 2021-2026 (druk nr 602) kolejno przez: 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień. 

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał jak Gmina Prudnik radzi sobie w okresie pandemii-

chodzi tu o pomoc dla osób starszych, czy OPS radzi sobie z problemem? Czy mamy 

pewność, że każdy kto zwróci się z prośbą o pomoc tą pomoc otrzyma? 

Burmistrz oznajmił, że gmina radzi sobie najlepiej jak potrafi. Najgorszym momentem był 

maj ubiegłego roku, teraz jest dobrze. Po lawinie zachorowań w poszczególnych jednostkach 

następuje powolny powrót do normalności. Pomimo problemów kadrowych wszystkie osoby 

potrzebujące pomocy tą pomoc otrzymają 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

  

Przewodnicząca Komisji 

 

               Ludmiła Lisowska 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


